
Generalforsamling i grundejerforeningen Bjergfyrvej /Skovfyrvej 

Torsdag 10. oktober 2019 i Tornbyhallens gamle cafeteria 

1. Valg af dirigent 

Evald Jensen blev valgt som dirigent. EJ kunne konstatere at mødet var 

rettidigt indkaldt ihh til vedtægterne. 

 

2. Formandens beretning 

 Peter Skovgaard, aflagde beretning.  

Vi har igen sparet mange penge på snerydning pga de varme vintre. I tilfælde 

af snefald har vi en aftale med Jens Lyn om vinterrydning på vejene og med 

Jan Jacobsens firma om rydning  på cykelstien. Sidstnævnte sørger også for at 

græsset bliver slået langs stien om sommeren. 

Der vil blive iværksat en rydning af buske langs cykelstien, men læbæltet skal 

iflg lokalplanen opretholdes. Dog kan træerne beskæres. 

Der er flyttet nye familier ind på vores veje og dem hilser vi hjertelig 

velkommen. 

Beretningen blev vedtaget af forsamlingen. 

 

3. Forelæggelse af regnskab 

Kassereren, Jan Jacobsen, fremlagde regnskabet. 

Regnskabet blev godkendt 

 

4. Forlæggelse af budget 

Kassereren forklarede konsekvenserne af de forskellige forslag til kontingent. 

Forslaget om en årlig kontingent på 600 kroner pr husstand blev vedtaget. 

 

5. Indkomne forslag fra bestyrelsen eller fra medlemmer. 

Der var ingen indkomne forslag. 

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Gro Glans og Tom Arleth var på valg. Begge genopstillede og blev genvalgt. 

 

7. Valg af revisor og revisor suppleant 

Torben Filt genopstillede og blev genvalgt 



Betina Christensen genopstillede og blev genvalgt. 

 

8. Eventuelt 

Der blev igen stillet forslag om at starte generalforsamlingen en halv time 

tidligere. Bestyrelsen vil se nærmer på det. 

 

Dirigenten kunne herefter takke for god ro og orden, og mødet overgik til 

hyggeligt samvær med uformel snak over smørrebrød og øl/vand. 

 

Referent 

Gro Glans 
 


